

LAKIMIES 2/2016

SISÄLLYS

Artikkeleita

- Leino-Sandberg, Päivi – Leppävirta, Liisa – Miettinen, Samuli:* Onko pohjoismaisella oikeudellisella yhteistyöllä tulevaisuutta Euroopan unionissa? 195 ➤
- Wuolijoki, Sakari:* Sopimusrikkomuksen olennaisuus liikesopimuksissa 219 ➤
- Savolainen, Hanna – Saastamoinen, Jani:* OYL 18:7:n mukainen käypä hinta – tilastollinen analyysi noteeraamattomien yhtiöiden vähemmistöosakkeiden lunastushinnan määräytymisestä 245 ➤
- Ingström, Markus:* Takaisinsaantilain soveltamisalasta – erityisesti velallisen passiviteetin merkityksestä 269 ➤

Katsauksia ja pienempiä kirjoituksia

- Halila, Leena:* Onko hallintoprosessilla tulevaisuutta? 291
- Mäntysaari, Petri:* Oikeudenaloista tieteenaloihin 297
- Tammi-Salminen, Eva:* Panttioikeuden liitännäisyyden monet merkitykset 305

Oikeuskäytäntöä

- Konserniavustus ja oikeus vähemmistöosinkoon: KKO 2015:105 (*Seppo Villa*) 321
- Kuluttajaluoton koron kohtuullisuus ja tuomioistuimen tutkimisvelvollisuus – KKO 2015:60 (*Kalle Mäenpää*) 336

Kirjallisuutta

- Hyttinen, Tatu: Syytön tai syyllinen. Tutkimus syyllisyyskysymyksen ratkaisemisesta (*Dan Frände*) 344
- Aittoniemi, Arja: Kiinteistöhallintapalvelujen oman käytön arvonlisäverotus (*Esko Linnakangas*) 352
- Tammi-Salminen, Eva: Esinevakuusoikeuden perusteet (*Jarno Tepora*) 360
- Tämän numeron kirjoittajat 367

Inhalt

Leino-Sandberg, Päivi – Leppävirta, Liisa – Miettinen, Samuli: Hat die nordische rechtliche Zusammenarbeit eine Zukunft innerhalb der Europäischen Union?; *Wuolijoki, Sakari*: Die Relevanz des Vertragsbruchs in Geschäftsverträgen; *Savolainen, Hanna – Saastamoinen, Jani*: Der Fair Value im Aktiengesellschaftsgesetz – eine statistische Analyse über die Festlegung der Einlösungssumme von Minderheitsaktien in nicht-börsennotierten Aktiengesellschaften; *Ingström, Markus*: Der Geltungsbereich des Konkursanfechtungsgesetzes – besonders über die Bedeutung der Passivität des Schuldners; *Halila, Leena*: Hat der Verwaltungsprozess eine Zukunft?; *Mäntysaari, Petri*: Von Rechtsgebieten zu Wissenschaftsgebieten; *Tammi-Salminen, Eva*: Die vielen Bedeutungen der Akzessorietät des Pfandrechts; *Rechtsprechung; Literatur*

Contents

Leino-Sandberg, Päivi – Leppävirta, Liisa – Miettinen, Samuli: Does Nordic legal co-operation have a future within the European Union?); *Wuolijoki, Sakari*: Fundamentality of a breach of a business contract; *Savolainen, Hanna – Saastamoinen, Jani*: Fair price according to the Limited Liability Companies Act – An empirical analysis of the determination of the redemption price in private companies; *Ingström, Markus*: Scope of application of the Act on the Recovery of Assets to a Bankruptcy Estate – focusing on the debtor’s passivity; *Halila, Leena*: Does administrative procedure have a future?; *Mäntysaari, Petri*: From branches of law to branches of scholarship; *Tammi-Salminen, Eva*: The many meanings of auxiliarity of liens; *Legal Cases; Literature*